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Verslag 
(vergadering via videoconf.) 
 
Aanwezig: M. Seminck, G. Follens, E. Chevrolet, G. Struys, P. Van Waes, J. Jacobs, T. Willaert, R. 
Smith, L. Peetroons, J. Van Peteghem 
Verontschuldigd: 
Afwezig: / 
 

1 GOEDKEURING VERSLAG VORIGE VERG. 

Verslag van 26 oktober wordt goedgekeurd. 
 
Er wordt nog afgesproken om de komende rvb-vergaderingen die ONLINE doorgaan om 19u00 af te 
spreken. 

2 STATUS CORONA 

 Status noodfonds: 
Inmiddels werden de clubs ingelicht over de bedragen die uitgekeerd zullen worden. 
 

 Afgelaste joggings met kosten: 
Er is een vraag binnengekomen van een club om de transactiekosten terug te vorderen van de 
federatie voor het terugbetalen van de voorinschrijvingsgelden bij het afgelasten van een 
wegwedstrijd. 
Indien men de transactiekosten kan voorleggen a.d.h.v. onkostennota’s of facturen is dat eventueel 
wel mogelijk. 
Dit wordt meegenomen bij de bespreking omtrent het resterend bedrag dat voor het noodfonds nog 
voorzien is. 
 

 Verder verloop winterseizoen: 
De coronamaatregelen werden door de overheid verlengd en er is pas half januari een volgend 
overleg van de veiligheidsraad. De BOT zal dus zo snel mogelijk samenzitten om het verder verloop 
van de wintercompetitie te bespreken. 
Er moet bovendien rekening gehouden worden met bepaalde minima die gehaald moeten worden voor 
het EK Indoor en die deadline loopt af rond 23 februari. Er is bij de atleten dus zeker vraag om de 
indoormeetings nog te laten doorgaan als het mag. Het idee van micromeetings – zoals in de zomer – 
met beperkt aantal atleten kan mogelijks een oplossing zijn. 
Indien de overheid een beslissing neemt op 15 januari is het sowieso moeilijk om de competitie snel 
te hervatten want je zit sowieso nog met een inschrijvingsperiode. 
Tony voegt hier nog aan toe dat er bij de heropstart misschien een onderscheid gemaakt kan worden 
tussen wegwedstrijden/veldlopen en indoor. Atleten die wegwedstrijden en veldlopen doen hebben 
in principe minder trainingsachterstand opgelopen dan de atleten die gebruik maken van een 
indooraccommodatie. 
 
De optie om de wedstrijddagen uit te breiden naar weekdagen/avonden moet ook zeker 
opengehouden worden. Zeker om een toestroom van atleten in de weekends te vermijden. Al is het 
ook niet eenvoudig om daar medewerkers voor te vinden. Mieke vindt alleszins dat de federatie dit 
moet sturen qua planning en uurrooster. 
 
Patrick voegt er nog aan toe dat er – naar analogie met de zomer – bekeken kan worden welke 
wedstrijden wij kunnen organiseren voor de elite-atleten om die minima te halen. Indien nodig kan 
dan aangevuld worden met andere atleten. 
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Rutger polst alvast bij de buurlanden hoe zij dit zien voor hun elite-atleten en of er een optie is om 
‘samen’ iets te organiseren. IFAM Indoor, gepland op 13 februari, zou alleszins een optie kunnen zijn 
voor een internationaal deelnemersveld. 
 

3 TOPSPORT 

Team Borlée zou nu zeker overstappen naar de Vlaamse Atletiekliga. De LBFA moet nog ingelicht 
worden en nadien sturen wij een perscommuniqué. 
 
Rutger heeft vandaag met Sport Vlaanderen en atleten gesproken. Binnenkort is er een TaskForce van 
Sport Vlaanderen waar men de prestatieprogramma’s zal bespreken. 
 
2de deel bilateraal gesprek heeft plaatsgevonden. Eind december, begin januari wil Sport Vlaanderen 
ons op de hoogte brengen van de subsidies 2021. 
 

4 PROGNOSE RESULTAAT 2020 

Michael geeft een stand van zaken bij de begroting en de gerealiseerde kosten.  
 
Door het samenvallen van verschillende factoren in ons voordeel (Sport Vlaanderen, RSZ, tijdelijke 
werkloosheid, …) eindigen we in deze prognose in de buurt van het geplande eindresultaat voor 2020. 
Dit is wel op basis van de hypothese dat onze topsportsubsidies zo goed als volledig zullen worden 
uitgekeerd (addendum overeenkomst in aanvraag). 
Michael: als het resultaat effectief vaststaat en de jaarrekening volledig is, kan er nog altijd beslist 
worden om ook dit uit te keren aan de clubs. 
Patrick: het zou ook geïnvesteerd kunnen worden in (bijvoorbeeld) marketing-doeleinden of 
projecten om de clubs op een andere manier mee te ondersteunen. Iedereen gaat akkoord dat er 
alleszins iets mee gedaan moet worden. 
 

5 AANDUIDING LEDEN ADVIESCOMMISSIES 

De stemming voor de Beleidscommissies loopt nog één week. 
Er is geen maximumaantal leden voor adviescommissies.  
Tijdens de vorige RVB werd wel afgesproken dat er geen dubbele ‘posten’ kunnen zijn in meerdere 
commissies. 
 
Er is vooral gediscussieerd over de “grond” van de zaak: 

- Wat is de functie van een adviescommissie in de federatie? 
- Wat is dan de gewenste samenstelling van de trainerscommissie? 
- Wat is de verhouding tussen de trainerscommissie(=adviescommissie) en de groep van trainers 

(VAT) ? 
- Mogen er meer dan 2 leden van dezelfde club (analoog BC)? 
- … 

 
Daarom werd beslist alle kandidaten (behalve voorwaarde hierboven) op vandaag te weerhouden 
omdat bovenstaande issues niet vooraf werden gecommuniceerd. 
Daarom zullen de nodige aanpassingen komen aan het HR tegen de volgende AV. 
 
Indien Michael en/of Hilde verkozen worden, kunnen ze niet in de VAT zitten. 
Ook Simon mag maar in 1 adviescommissie zitten en de rvb geeft de voorkeur aan de Ethische 
commissie. 
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5.1 VAT 

Voor Mieke volstaat het als 1 iemand per disciplinegroep behouden blijft. 
Men gaat ervan uit dat de 2 kandidaten die ook in een beleidscommissie kandidaat zijn, verkozen 
zullen worden. 

VAT 

    Disciplinegroep 

Paul Thys SGOL Halve fond/Fond 

David Evenepoel OEH (niet vermeld) 

Herman Van de Mergel HAMM Halve fond/Fond Cad/Sch 

Simon De Vriendt AVLO Halve fond/Fond, ethiek id sport 

Martin Vereecken / Recreatie volw.  

Marc Nevens DUFF Halve fond/Fond 

Patrick Van Riet ACHL Halve fond/Fond 

Michael Nicasi ACHL Recreatie volw., Halve fond/Fond 

Steven Taeleman DCLA springen (pols) 

Tim Moriau OEH Halve fond/Fond 

Gunther Mosselmans KAAG springen 

Peter Van Hove ACHL jeugd K/B/P en snelw. 

Niels Philtjens TACT Werpen 

Hilde Muls AVT Werpen 

Gunter D'hondt RAT jeugd P/M/C , discus, halve fond/fond 
 
 

5.2 ETHISCH 

Ethisch 

  Club Beroep 

Caroline Jannes / (sport-psychologe/API Gymfed en Judo Vlaanderen 

Simon De Vriendt AVLO Beleidsmedewerker Centrum Ehiek in de Sport 

Pascal Borry (kinderen bij SPBO) Hoogleraar bioethiek 

Chinook Byrne ATLE studente criminologie 
 
 

5.3 MEDISCH 

Bespreekt Ludwig eerst met Owen en Rutger. 
 

5.4 MASTERS 

Gery vraagt of het mogelijk is dat er een extra oproep gedaan wordt voor extra kandidaten voor de 
Masterscommissie rechtstreeks naar de Masters? Iedereen gaat akkoord om een mail te sturen naar 
alle Masters.  
 

6 MAILS DAVID EVENEPOEL 

Zie eerder bij bespreking adviescommissies. 
 

7 OVEREENKOMST SPORTKAMPEN MET SPORTA 

Intussen staat er een overeenkomst op papier waarbij er een volledige uitbesteding is aan Sporta. 
Indien de RVB haar akkoord geeft, kan dit getekend worden en van start gaan. 
Rvb gaat akkoord. 
 

8 FEEDBACK VERGADERING PC-VOORZITTERS 

Er is een onderhoud geweest met de PC-voorzitters omtrent het correct voeren van de boekhouding. 
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Ook alles qua rekeningen zal in orde gezet worden. Iedereen ging hiermee akkoord. Tevens zal 
bekeken worden om aankopen van hardware materiaal (scanners, tablets) in overleg te 
optimaliseren. 
 

9 STRATEGISCHE OEFENING 

Gezien de verlengde maatregelen wil Ludwig alvast van start gaan en werkgroepen per domein 
oprichten waarin telkens 1 of 2 bestuurders zitten. 
Het is de bedoeling dat iedere werkgroep een sneuvelnota maakt met verschillende stellingen om 
nadien dan echt van start te kunnen gaan. 
 

10 FEEDBACK BELEIDSCOMMISSIES 

10.1 Competitie 

Eind oktober is er vergadering geweest: voorbereiding wedstrijdenprogrammering. 
Aanstaande donderdag ook vergadering. Zal gaan omtrent de Flanders Cup vergadering en ACM. 
Ook op de agenda: bedenkelijke uitslagen uit het buitenland die bij Nicole ingediend worden. Op 
welke basis moet zij deze al dan niet aanvaarden? Is dit van een gemengde wedstrijd? Zijn de tuigen 
correct gemeten? …? 
 

10.2 Recreatie 

In november is er geen vergadering geweest gezien de Running&Co maand bezig was. 
6 webinars geweest tijdens de Running&Co maand met 125 unieke deelnemers en +- 80 als maximum 
aantal deelnemers. 
 

 Mailing Paula: ivm. trails die van start zou gaan op 17 december 
Patrick: is dit een evenement? Bedenkelijk om te organiseren momenteel… 
Het concept blijft alleszins ondanks of het al dan niet nu doorgaat of nog verzet wordt. 
Principieel gaat iedereen akkoord. 

 

10.3 Jeugd 

Vergadering 29/10: advies over al dan niet competitiestop werd besproken 
Evaluatie Kids&Co-dag: Algemeen goed maar bij de volgende editie wel hand-outs voorzien! 
Uitrol nieuwe wedstrijdvormen Kan/Ben a.d.h.v. Long en Short guide. Deze documenten zijn 
opgemaakt i.s.m. een grafisch bureau en het resultaat is super! 
Wedstrijdenprogrammering 2021 voor jeugd werd herwerkt in functie van de nieuwe 
wedstrijdvormen. 
Vraag naar de BC Competitie: quota wedstrijden zou herbekeken mogen worden. Georges neemt het 
voorstel van de BC Jeugd (zie verslag BC Jeugd) mee naar de BC Competitie en maakt een voorstel 
tegen de volgende rvb. 
 

11 KOMENDE VERGADERDATA RVB 

 14 december 
 

12 VARIA 

 Oprichting TUAC en AVOS. Binnen de gestelde termijn is er geen bezwaar ingediend. Beide 
clubs worden dus aanvaard als nieuwe verenigingen. 

 Vraag van Jos Van Roy omtrent organisatierecht KVV Veldlopen in Diest op 7/2. Wordt verder 
besproken met Golazo, dat contractueel rechtenhouder en organisator is van de Crosscup.  
 

 
BELANGENCONFLICT REGISTER 
Wanneer / Waar Wie Waarom Actie 
26/10/2020  
Raad van Bestuur 

Gery Follens 
(voorzitter VAL en 
bestuurslid AC LYRA) 

Tussenkomst ivm. niet 
naleven micromeeting-
regels. (AC LYRA 
betrokken) 

Betrokken lid RVB 
heeft zich 
teruggetrokken bij 
discussie en beslissing. 

 


